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Dagordning för årsmötet  

Ordinarie årsmöte skall hållas årligen före november månads utgång. Vid årsmötet skall följande ärenden 

förekomma (ordningsföljden kan ändra som så är lämpligt): 

1. Val av ordförande och sekreterare för sammanträdet 

2. Godkännande av kallelse till mötet 

3. Fastställande av dagordning 

4. Val av två justerare tillika rösträknare 

5. Föregående mötesprotokoll 

6. Upprättande av röstlängd (kan anstå tills behov föreligger) 

7. Styrelsens och kommittéernas berättelser 

8. Revisorernas berättelse 

8.5 Fastställande av resultat och balansräkning 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen och föregående verksamhetsår 

10. Budget för kommande verksamhetsår samt fastställande av medlemsavgifter och övriga avgifter för det 

kommande året 

11. Fastställande av styrelsearvoden 

12. Val av styrelseledamöter för en tid av två år 

13. Val av revisorer för en tid av två år 

14. Vad av ledamöter till kommittéerna 

15. Val av representanter och suppleanter till förbund och organisationer där LBS har representation 

16. Val av valberedning 

17. Ärende som förelägges mötet av styrelsen samt ev bordlagda ärenden 

18. Frågor och motioner som inkommit från medlemmarna i stadgeenlig ordning 

19. Övrig information 
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Verksamhetsberättelser 

Verksamhetsberättelse 2021–2022 

Styrelsen för Lommabuktens Seglarklubb lämnar härmed följande verksamhetsberättelse och redovisning av 

förvaltningen för verksamhetsåret 2021-10-01 till 2022-09-30. 

Äntligen började vaccineringen mot Covid-19 ge effekt samt resistensen breda ut sig i samhället och vi 

kunde så smått börja återgå till en något sånär normal tillvaro med umgänge och föreningsliv igen. Tyvärr 

drabbades i stället Europa av ett obegripligt krig i Ukraina med ofattbart mänskligt lidande och en orolig 

värld som följd. Kriget fortsätter och många känner en oro för vart det ska ta vägen, och ovanpå allt har det 

även medfört en hög inflation med ökade kostnader för oss alla. I dessa tider utgör föreningslivet en viktig 

mötesplats för människor att träffas för att finna gemenskap och värme. En plats där man kan ta en kopp 

kaffe, snacka bort en timme, eller ge sig hän i något projekt som det alltid finns behov av i en förening. Nu 

om någonsin ska vi vara glada för att vi har en så fin förening som LBS. 

Verksamhetsåret på LBS började lite försiktigt då vi fortsatt inte kunde genomför några gemensamma 

träffar så som torsdagskvällar, Sailors Pub eller utbildningar p g a pandemin. Men när våren väl kom och 

båtarna började komma i sjön kunde vi återuppta vår traditionsenliga säsongsinvigning med hissflaggning, 

tal, musik från orkester samt gemensam fika. Med sommaren kom semester och sol, och vi var många som 

gladde oss åt att äntligen få komma ut med våra båtar igen, besöka andra hamnar och kanske till och med 

komma utanför Sveriges farvatten. 

I våra samtal och möten med Lomma kommun har vi fortsatt att diskutera parkeringsfrågan. Inför 

sommarsäsongen fick vi igenom en viss lättnad i p-avgiften genom att tiden för avgift upphörde kl 17 mot 

som tidigare kl 20. Ändringen har inneburit en stor lättnad för vår jolleverksamhet samt även för våra 

torsdagsseglingar. Kommunen har fått ett nytt miljötillstånd för muddring av ån fram till 2025. Tillstånd har 

även getts för att åtgärda dammen där muddermassorna lagras innan vidare borttransport. Den stora 

framtida utmaningen är att det finns ingen användning och avsättning för muddermassorna då de innehåller 

stora mängder silt. Kommunen har påbörjat arbetet med att ta fram en skötselplan för Höje å uppströms 

vid Pråmlyckan och vidare. Förhoppningen är att en mer kontinuerlig skötsel av ån uppströms ska minska 

mängden material som kommer flytande nedströms i ån. Diskussion förs med kommunen om kommande 

renoveringsbehov av hamnens bryggor och en mindre projektgrupp har tillsatts på LBS för detsamma. 

Sommaren 2021 utförde Miljöenhet på Lomma kommun en riskinventering av förorenade områden i 

kommunen (MIFO-inventering). I denna inventering ingick Båtuppställningsplatsen och Småbåtshamnen. 

Inventering av förorenade områden är ett nationellt arbete för att kunna prioritera resurser till de mest 

förorenade områdena. I inventeringen skulle vi som verksamhetsutövare bedöma riskklass för aktuellt 

område. LBS placerade båtuppställningsplatsen i riskklass 4 där 4 är den lägsta riskklassen på en 4-gradig 

skala. Miljöenheten återkom efter inventering med besked att de valt att placera området i riskklass 2 med 

motiveringen att trots att verksamheten inte bedrivits särskilt länge på området så påvisar provtagningar 

som gjorts höga halter av föroreningar. Föroreningar som förekommer på båtuppställningsplatser generellt, 

och så även här, har även oftast hög farlighet. Miljömyndighetens har gjort bedömningen att 

Småbåtshamnen ska klassa som ett objekt i riskklass 3. 

Vår verksamhet på landplatsen har under året medfört mycket diskussion och arbete för styrelsen, 

kommittéer och aktiva. Under sommaren togs ett antal markprover på landplatsen som skickades för analys. 

Resultatet visar på förhöjda värden jämfört med de provresultat som finns att jämföra med från 2011. 

Såsom verksamhetsutövare har vi alla medlemmar ett ansvar att vi i vårt föreningsutövande inte förorenar 

natur och miljö. Detta oavsett om miljön är förorenad sedan tidigare eller ej. Både som klubb och enskild 

medlem måste vi när vi iordningställer vår båt inför vår- och vintersäsong skydda miljö och natur från 
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miljöfarlig påverkan. Då styrelsen ser att arbetet med olika miljöfrågor tenderar att öka både inom LBS:s 

verksamhet samt båtlivet generellt tillskapas nu en ny kommitté inom klubben med fokus på miljöarbete. 

LBS:s ansökan om tillbyggnad av befintligt mastskjul fick under året avslag, medan ansökan om bygglov för 

uppförande av ny jollebod beviljades. En inventering av mastskjulen har påbörjats och kommer att fortsätta 

under våren med målsättningen att skapa bättre utrymme för vinterförvaringen av våra master. 

IdrottOnline har aviserat att de kommer att stänga ner sin tjänst av hemsidor för föreningar den 31/12 

2022, vilket inneburit att LBS behövt finna en ny leverantör för klubbens hemsida. Efter undersökning av 

på marknaden förekommande lösningar, samt diskussion med SSF, föll valet på KanslietOnline vilket håller 

på att implementeras för vår nya hemsida. Innan året är slut kommer vår hemsida att byta skepnad och 

förhoppningsvis få ett mer uppdaterat utseende. 

Säsongens höjdpunkt måste absolut tillskrivas vårt fantastiska 75+ årsjubileum. Vilken otrolig fest det blev 

med god mat, hög stämning och dans till levande orkester till långt in på småtimmarna. Ännu en gång ett 

stort tack till festkommittén och alla andra som möjliggjorde detta minnesvärda evenemang. Och 

naturligtvis ett stort tack till alla LBS:are som var där och förgyllde kvällen! 

Övergripande redovisning 

Styrelsen har sedan 2021-11-25 bestått av: 

- Karin Månsson, ordförande 

- Leif Sundbäck, vice ordförande 

- Petronella Kindt, sekreterare 

- Håkan Larsson, kassör 

- Per Kroon, seglingskommittén 

- Carola Netterlid, jollekommittén 

- Adrian Lundgren, båtlivskommittén 

- Peter Nilsson, utbildningskommittén 

- Uno Ljungsryd, bygg- och anläggningskommittén 

- Tord Schoug, båtplatskommittén 

- Linda Rosenfeldt, miljösamordnare 

Styrelsen har sammanträtt 10 gånger under verksamhetsåret. Därutöver har styrelsen eller delar av styrelsen i 

arbetsgrupper träffats för att avhandla löpande ärenden. Två ordinarie medlemsmöten har avhållits. Antalet 

medlemma 2022-01-01 var 1 424 st (föregående år 1 331 st). Lars Jörnvi har ansvarat för kansliet och har 

även adjungerats till styrelsemötena. Även i år har vi haft hamnvärdar under seglingssäsongen. Marie 

Eriksson har ansvarat för det löpande ekonomiarbetet och fortsatt arbeta med att utveckla LBS:s 

ekonomisystem. 

Under verksamhetsåret har det skickats ut totalt 40 st nyhetsbrev (föregående år 31 st) varav det senaste gick 

till totalt 1771 st e-postadresser (föregående år 1 741 st). Hemsidan har under verksamhetsåret haft 63 057 

sessioner (föregående år 58 193 st). Totala antalet sidvisningar har varit 129 766 st (föregående år 119 510 

st) vilket ger att varje session i genomsnitt besökt 2,06 sidor (föregående år 2,05 sidor). Mest besökta sidor 

har varit förstasidan, vädersidan, torsdagsseglingarna, gästhamn-hamninfo, seglarskola jolle, kursprogram 
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och ansökan medlem/båtplats. Det har under året publicerats totalt 68 nyheter (föregående år 71 nyheter) 

på hemsidan. 

LBS har 1 006 st följare på Facebook (föregående år 944 st) dit alla nyheter från hemsidan delas. LBS 

jolleverksamhet Lomma Sailing Team har 560 följare (föregående år 489 st) på Facebook där det är ett 

väldigt aktivt nyhetsflöde och publiceras mycket bilder. Den slutna Facebook-gruppen ”LBS-are” har 612 

medlemmar (föregående år 527 medlemmar). 

Karin Månsson, Ordförande 

Leif Sundbäck, vice Ordförande 
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Verksamhetsberättelse 2021-2022 Seglingskommittén 

Inför säsongen 2022 hoppades vi att vi att antalet seglare skulle fortsätta att växa på våra seglingar Det 

började bra men tyvärr så kom inte så många som vi önskade och hade hoppats på på våra seglingar. 

Säsongens höjdpunkt trodde vi alla skulle vara SM för Fareast 28R. Några Fareast-seglare hade varit på JSM 

i Lomma under 2021 och tyckte att det var en trevlig klubb som genomförde bra kappseglingar. Med två 

egna LBS-båtar sade vi omedelbart ja till att arrangera SM för dem. Vi lade upp ett bra program och började 

planera. En domare som får döma SM anlitades som var med och skrev Inbjudan och Seglingsföreskrifter. 

Seglingskommittén har flera röda Seglingsledare och vi är bra i övrigt på att veta vad vi behöver. Tyvärr var 

det bara 3 som anmälde sig i tid. Så det blev inställt. Mycket tråkigt. 

En vecka efter att vi hade ställt in det så fick vi information kring hur vi skulle anmäla vinnaren till 

Seglingens Mästare. Det var trist att informera att det tyvärr inte blir någon Svensk Mästare i Fareast 28R 

under 2022. 

Torsdagsseglingarna, som seglas varje torsdag utom torsdagen före Midsommarafton genomfördes med ett 

varierande antal båtar. Vi hade hoppats på över 15 båtar i snitt men det blev tyvärr bara närmare 10 vid 

säsongens slut. Detta trots att vi varannan vecka grillar och ljuger för varandra och varannan vecka dricker 

kaffe och ljuger för varandra.  

En höjdpunkt i mitten av maj är alltid TrimCupen. Nu skulle äntligen de två: Tävlingsledaren och 

Seglingsledaren som under de två pandemiåren, 2020 och 2021, planerat utan att kunnat genomföra en 

TrimCup få genomföra en. Men, det gick nog troll i den kombinationen, på tävlingsdagen blåste det så hårt 

att seglarna tillsammans med seglingsledningen ställde in seglingarna. Det planeras bli en ny konstellation 

inför 2023. 

Tråkigt, men: det är bättre att stanna på land och längta ut på sjön än sitta på sjön och längta in till land! Ett 

klokt beslut.  

Dock, kvällen före TrimCupen kom Gransegels Claes Hierseman och pratade trim. En båt gick ut och 

filmades (det var tänkt att alla deltagarna skulle filmas men de stannade i land) och Claes kommenterade 

under trevliga former efteråt. Ett mycket uppskattat inslag som vi kommer att utveckla framöver. 

Som en möjlig inkörsport till att segla Fyrtornsrundan, då den går under en natt, genomfördes både teori 

och praktik i början av juni. Ett 20-tal personer var med på teorin och nästan 10 på praktiken. 

Fyrtornsrundan seglas helgen efter midsommar. Dvs då natten nästan är som kortast och ofta då vinden är 

svag. Natten var kort även under 2022 men vinden var inte svag! 14 båtar var anmälda, 7 kom till start, en 

gick in i Borstahusen och 6 gick i mål varav en var vår egen Snärtan! 

Klubbmästerskapet seglades helgen efter den sista torsdagsseglingen. Antalet funktionärer som ville hjälpa 

till gjorde att vi fick starta och sköta seglingen från tornet och segla två torsdagsseglingar i stället för att 

lägga ut bojar och segla en annan bana. En del tyckte att detta var trist, andra tyckte att det var bra. 

Under hela sommaren har Snipe seglat på torsdagskvällarna tillsammans med kölbåtarna, fast med en egen 

bana. Snipe är numera även en permanent grupp i Seglingskommittén. Detta ska nog mer betecknas som att 

Masterseglarna (de över 35 år som seglar jolle) är en permanent grupp där då besättningen har mer åldern 

gemensamt med Seglingskommittén och kölbåtsseglarna än med de övriga som seglar jolle. 

Under klubbmästerskapet så gick det också en del sjö vilket gjorde att en Snipe kapsejsade. Men med 

benägen hjälp av en annan Snipe kom hon på rätt köl och kunde segla in. Men, seglingsledningen ringde 

Sjöräddningen som snabbt åkte ut och väl ute vid den kapsejsade båten konstaterade att de kunde segla in 

själv. Ett bra avslut på den seglingsdagen. 
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Ett nytt initiativ för i år var sommarträningen. Ett försökt till att få fler att bara segla en kväll till i veckan. 

Dvs på enklaste sätt träffas och bestämma vad man ska göra och efteråt prata lite om det. Detta var mycket 

uppskattat så det kommer att utvecklas till 2023. 

Vinteraktiviteterna har varit få. Dock med ett stort undantag. Snipe har haft sin Snipe-cave mer eller mindre 

varje lördag under året. Trim, regler och annat har avhandlats. Eller bara pratat segling. Ett fantastiskt bra 

initiativ. 

Seglingskommittén har under året bestått av 14 medlemmar som under sensommaren förstärktes med en 

eller två Snipeseglare. Vi har haft antingen Teamsmöten eller IRL varje månad under året. Mycket av 

kommunikationen har varit via mail eller telefon. 

Per Kroon, Seglingskommittén 

 

Verksamhetsberättelse 2021-2022 Jolle- och ungdomsverksamheten 

LBS och Lomma Sailing Team kan blicka på ett framgångsrikt år präglat av många fina resultat och fler 

aktiva seglare. 

Jolleverksamheten har under 2022 varit mycket framgångsrik. Lomma Sailing team har under året haft totalt 

åtta seglare representerade i Team Sweden och tävlat i både VM, EM och NM. Lomma Sailing team har 

historiskt sett aldrig haft så många jolleseglare representerade i Team Sweden. 

Maja Larsson-Bergqvist från LBS tog hem bronset på NM på tjejsidan och Nils Netterlid seglade hem en 

hedervärd elfteplacering på NM. Hela Lomma Sailing team genomförde många bra seglingar och samtliga 

från teamet placerade sig topp 20 både på kill- respektive tjejsidan. NM tog tjejerna silver och i det laget 

ingick Maja Larsson-Bergqvist. 

Pola Wdowiak tog en prestigefylld plats i EM-laget och för första gången på 12 år var en skåning 

representerad i svenska VM-laget. Hugo Flygare representerade VM-laget som tränar och tävlar i LBS 

tillsammans med Lomma Sailing Team. Vi har inte haft någon skåning representerad i VM i Optimist sedan 

2016.  

Aron och Felix Wichert från Lomma Sailing Team tog en enormt eftertraktad plats i årets UVM-lag i 29er. 

De representerade Sverige i världens mest prestigefyllda mästerskap för juniorer och har flera fina 

placeringar med sig från året bland annat ett guld på GP och ett silver från JSM. 

Trycket på seglarskolan var högt i år med totalt ca 120 deltagare över 8 veckor. 

Under två helger i november arrangerar Lomma Sailing team ett stort läger för nordiska Optimistseglare på 

hög nivå, Next Level Nordic Camp, som har attraherat 70 seglare per helg. OS- medaljören Anton Dahlberg 

besöker lägret för inspiration. 

Vi ser en fortsatt ökad tillströmning av barn och ungdomar och vi attraherar på bredden. Vi har många 

aktiva kappseglare i våra träningsgrupper. Vi erbjuder tre träningsgrupper för Optimistjolle baserat på 

kompetens och erfarenhet. Det har inte varit ovanligt att vi haft över 30 Optimistsegel på vattnet under våra 

träningar. 

Lomma Sailing teams ungdomar fortsätter att segla efter att de har vuxit ur Optimistjollen. Vi har nu fem 

29:er besättningar och fyra aktiva seglare i Zoom, sex aktiva i RS Aero och en stor grupp med nio RS Feva-

seglare. 

Även i år fortsätter vi segla fram tills Lucia med ett planerat Luciatåg på vattnet som avslutning. 
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Sammanfattningsvis har LBS haft ett lyckat år både med antal seglare och fina resultat. Nu ser vi fram emot 

spännande 2023! 

Carola Netterlid, Jollekommittén 

 

Verksamhetsberättelse 2021-2022 Båtlivskommittén 

Efter en Isolerad tid med Covid så kom äntligen pubarna i gång med efterföljande säsongsinvigning. 

Snärtan fick ny motor och har rustats upp en hel del. Eskadern blev tyvärr inställd men vi blev ett glatt gäng 

som grillade i Lomma. KM var traditionsenligt med ärtsoppa, punsch och panka, vi har en tacksam skara 

seglare som bugar och tackar för maten. 

Adrian Lundgren, Båtlivskommittén 

 

Verksamhetsberättelse 2021-2022 Landplatskommittén: 

Händelser under våren 2022: Vattnet sattes på, städning, slangar med ny ventil sattes upp, vidare rensning 

sly på outhyrda platser, upprensning av diverse kvarglömda grejor. Under hösten 2022: Städning i masthus, 

flytt av fel-lagda master, vattnet stängdes av och slangar plockades bort. 

Tord Schoug, Landplatskommittén 
 
 
Verksamhetsberättelse 2021-2022  Bygg och Anläggningskommittén 
Under verksamhetsåret har det dels varit normalt underhållsarbete som vi utfört på 
byggnader och anläggningar samt några projekt utöver det vanliga. Vidare har det varit en 
hel del underhållsarbete avseende driften av kran- och tvättanläggningen. 
 
Klubbhuset (BAK): Vi har målat tak/väggar i köket i samband med renoveringen av golven i kök och 
toaletter vidare har vi ny väggmatta på toaletterna samt nytt golv utanför i hallen utanför dessa. I samband 
med att vi har installerat en ny betalautomat har vi förnyat passersystemet för tillgång till toa och duschar 
samt sophus. Eftersom det blev en ny regim för dykerishoppen fick vi även automatisera bommen till slipen 
för sjösättning/torrsättning av trailerburna båtar som ju är avgiftsbelagd. Gräsmattor har blivit klippta och 
utemiljön runt klubbhuset har blivit underhållen. 
 
Hamnen (BAH): Avser &gt; Bryggor, Kryp i Lä, Masthusen, Jollebyggnaderna, Hoddan/soprum samt 
Mastkranarna. Vi har utfört kontroll av jordfelsbrytare samt isolationsmätning av eluttag och 
belysningsanläggningarna på samtliga bryggor. Deltagit i möten med Lomma Kommun angående hamnens 
skötsel en gång per månad. Ny jollebyggnad är påbörjad och kommer att byggas i egen regi på grund av 
högt kostnadsläge för byggarbete, byggnaden är avsedd att inhysa i huvudsak segel/riggar, centerbord och 
roder till optimistjollar. 
 
Landplatsen & Å-huset (BAL): Kontroll av jordfelsbrytare samt isolationsmätning av 
eluttag och belysningsanläggningarna på samtliga uttagspollare. 
 
Varvskranen & tvättanläggningen (BAKRA): Utfört service och kontrollbesiktning av kranen samt 
lyftredskap. Provtagningar av tvättvatten, utfört ett omfattande administrativt arbete på grund av 
miljökontorets krav från Lomma Kommun. Schemaläggning av tvätt-personal samt administration av 
bokningar e.t.c. Utfört diverse reparationer och nyanskaffning av material till driften av tvättanläggningen. 
Vi beräknar att vi har lyft ca 450 båtar under räkenskapsåret. 
 
Det mesta har vi utfört i egen regi och med ideella krafter inom klubben. Besiktning av 
kranar samt besiktning och test av elanläggningar har utförts av ackrediterad personal. 
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Lyft och bottentvätt har fungerat över förväntan och tvättresultaten har blivit till båtägarnas 
belåtenhet. 
 
Uno Ljungsryd, Bygg- och anläggningskommittén 
 
 
Verksamhetsberättelse 2021-2022 Utbildningskommittén: 
Under verksamhetsåret 2021-2022 har vi haft följande utbildningar: Förarintyg, Kustskepparintyg, 
Utsjöskeppare, Båtmekaniker och VHF/SRC. Under hösten 2021 och våren 2022 var det bra deltagande på 
alla kurser i det stora hela. Hösten 2022 fick vi in en nedgång i deltagarantal förutom den populära 
Båtmekaniker-kursen. Vi tillskriver det ett otroligt ekonomiskt läge i allmänhet.  
 
Peter Nilsson, Utbildningskommittén. 
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Prislista 

Förslag till årsmötet 2022 

 

Vinterplats Pris Övriga avgifter Pris 

Kat A = 2.00 - 2.99 2 050 Kö-avgift båtplats 300 

Kat B = 3.00 – 3.99 2 310 Inträdesavgift 100 

Kat C = 4.00 – 4.99 2 800 Nyckel 200 

Kat D = 5.00 – 6.00 3 470 Frihamnsmärke 200 

Kat special 3 470 Gästplats 1 månad 1 300 

Trailerparkering/år 600 Gästplats (sommarplats) 5 500 

  Sommarplats kajak mast-hus 600 

Kajplats 
 

Sommarlandplats** 5 500 

Kat A = 2.00 – 2.99* 4 100 Mast på landplats 600 

Kat B = 3.00 – 3.99* 4 780 Plats i mast-hus utan Landplats 600 

Kat C = 4.00 – 4.99* 5 780 Standert 150 

Kat D = 5.00 – 6.00* 6 930 Hyra klubbhus helgdag 2 500 

Kat special* 8 300 Hyra klubbhus dagtid 1 500 

  Städning klubbhus 2 100 

  Förvaring av vagga 350 

  Utförda arbeten per timme 400 

  Gräsklippning landplats 500  

  LBS elavgift/kWh 5 

*Inklusive 1 bottentvätt  Rampavgift 150 

  Ramp årskort 1 500 

**Sommarlandplats mer än två år      

År 3 kajplatsavtal sägs upp, kajplats 
återgår till kön och sommarlandplats 
utgår   

5 500   

År 4 sommarlandplats gånger 2 11 000   

År 5 sommarlandplats gånger 3 16 500   

    

Medlemsavgift Pris Administrativa avgifter Pris 

Junior 250/år Påminnelseavgift 1 100 

Senior 650/år Påminnelseavgift 2 200 

Familjemedlem 250/år   

Pensionär 250/år   

Hedersmedlem 0/år   
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Gästhamnsavgift    

Hamnavg gästhamn < 8 m 210/dygn   

Hamnavg gästhamn 8-10 m 250/dygn   

Hamnavg gästhamn 10-12 m 300/dygn   

Hamnavg gästhamn 12-15 m 375/dygn   

Hamnavg gästhamn 15-18 m 450/dygn   

Hamnavg gästhamn >18 m 550/dygn   

Hamnavg gästhamn frihamnsm. 70/dygn   

El avgift 50/dygn   

    

Alla priser i svenska kronor    
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Prislista Jolle säsongen 2022-2023 

Prislista Jolle  Pris  

    

Träningsavgifter termin    

Optimist Grön 1 1 pass/vecka 1 100  

Optimist Grön höst 1 pass/vecka 1 100  

Optimist Blå 2 pass/vecka 1 700  

Optimist Röd 2 pass/vecka 2 000  

29:er 2 pass/vecka 2 000  

Övriga jollar 1 pass/vecka 1 500  

Övriga jollar 2 pass/vecka 1 800  

    

Race Camp 4 pass/vecka 2 000  

Seglarskola  2 300  

Adoptera jolle per termin  800  
 

   

Landplatsavgift Jollearenan    

Jolle – liten på land  400  

Jolle – stor på land  650  

Jolle – katamaran på land  1300  

Vinterplats jolle  350  

    

Alla priser i svenska kronor    
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Prislista varvskran för säsongen 2022-2023 

 Priserna för lyft och tvätt baseras på 30 min hanteringstid. För 
därutöver påbörjad 30 min period tillkommer 50 % av priset.  
Priser med fet stil avser pris för båt med kajplats i Lomma 
Hamn. /pris för båt från annan hamn än Lomma, medlemskap 
krävs. 

  

Tjänst Båtstorlek 

 < 10,0 m < 32,8 ft 10,01 m > 32,81 ft > 

  

 Båtar utan rigg 

Lyft tvätt tillbaka i sjön alt i vagn 600:- / 900:- 850:- / 1250:- 

Lyft sjösättning från vagn 520:- / 650:- 650:- / 825:- 

  

 Båtar med rigg på 

Lyft tvätt tillbaka i sjön 900:- / 1375:- 1250:- / 1925:- 

   

Trailerburna sportsegelbåtar med centrumlyft säsongskort mars-oktober 

Båtar med betald kajplats i hamnen eller betald trailerplats på 
uppläggningsplatsen 

1100:- 

Ha båt hängande i kranen för service eller dylikt. Båten ska vara säkrad med sidostötter! 

Måndag – onsdag v 19 – v 35 och efter särskild överenskommelse 1800:- / 2700:- / dygn 

   

Alla priser i svenska kronor   
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Valberedningens förslag till styrelse- och kommittéledamöter för verksamhetsåret 2022/2023 

Styrelseledamöter 

Ordförande    Karin Månsson    Vald för ytterligare 1 år 

V ordförande    Leif Sundbäck    Förslag: Omval 2 år 

Sekreterare    Petronella Kindt   Vald för ytterligare 1 år 

Kassör     Håkan Larsson    Förslag: Omval 2 år 

Seglingskommittén   Per Kroon    Vald för ytterligare 1 år 

Bygg o anläggningskommittén  Set Tomasic    Förslag: Nyval 2 år 

Båtplatskommittén   Tord Schough    Förslag: Omval 2 år 

Jollekommittén    Carola Netterlid    Vald för ytterligare 1 år 

Båtlivskommittén   Walid Hamawander   Förslag: Nyval 2 år 

Utbildning    Peter Nilsson    Vald för ytterligare 1 år 

 

Val av revisor och revisorssuppleant för en tid av ett år 

Stellan Larsson    Revisor     Sammankallande 

Tommy Liljenberg   Revisor 

Pelle Allroth    Revisorssuppleant 

 

Seglingskommittén 

Per Kroon    Sammankallande 

Pär Halléus 

Stellan Larsson 

Ulf Lindwall 

Fredrik Schön 

Leif Olsson 

Karl Jönsson 

Rune Netterlid 

Mattias Bowallius 

Anette Wong Jere 

Pelle Allroth 

Joakim Sjöberg 

 

Jollekommittén 

Carola Netterlid    Sammankallande 

Carl Gustavsson 

Peter Back 

Jan Wichert 

Mats Carselid 

Axel Netterlid 

Pia Dolan 

Mick Messing 

Christer Malm 

Markus Skogfeldt 



                Lommabuktens Seglarklubb  

                              Årsmöteshandlingar 2022-11-24 
 

16 

Mathias Jönsson 

Petra Bergqvist 

 

Bygg o anläggningskommittén inklusive klubbhus 

Set Tomasic     Sammankallande 

Christer Persson 

Peter Dagner 

Mats Dagner 

Tommy Liljenberg 

Karl-Erik Peters 

Anne Dagner 

Stefan Jonsson 

Julio Moreira 

Greger Jensen 

Uno Ljungsryd 

Bengt Chistensen 

Roy Ericsson 

                           

Båtplatskommittén 

Tord Schough     Sammankallande 

Jan Börjesson 

Dan Böttcher 

Hans Garmer 

Ulf Håkansson 

Mats Jensen 

Jan-Ola Johnsson 

Bo Knutsson 

Janeric Kronroth 

Ronny Pedersen 

Christer Persson 

Björn Skarin 

Arne Björklund 

Peter Kristensson 

Klas-Göran Grönlund Svensson 

Isa-Maria Grönlund Svensson 

Anders Larsson 

Jan Peter Dhalberg  

 

Miljökommittén 

Staffan Andersson   Sammankallande 

Tommy Liljenberg 

Uno Berg 

Malin Pedersen 

Ronny Pedersen 
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Båtlivkommittén 

Walid Hamawander   Sammankallade 

Adrian Lundgren 

Marie Wallén Öhman 

Walid Hamawander 

Elisabeth Wollmer 

EC (Eva-Catrin) Jönsson 

Nicklas Ottosson 

Malin Petersen 

Peter Öhman 

Lis Peters 

 

Snärtan-Gruppen 

Henrik Hofvendahl 

Riccardo Repetto 

 

Programvärdar 

Gregers Jensen 

Benny Leveen 

Lennart Larsson 

Peter Aspe 

 

Utbildning 

Peter Nilsson    Sammankallande 

Per Erlandsson 

Pär Nickels 

Erik Ahlsten 

 

Valberedning 

Lis Peters    Sammankallande 

Christer Persson 

Birgitta Jensen 

Mats Jensen 

Nicklas Ottosson 

Pär Halléus 
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Kommittéernas mål och planer för 2022-2023 

Seglingskommittén, planerade aktiviteter och målsättningar 2023 

Under 2023 hoppas vi ska se fler segel utanför Lomma hamn under sommaren. Som inspiration planerar vi 

en kväll i vinter som visar och berättar om Flygande Segel presenterat av Gransegel. 

Snipe-seglarna går in i sin Snipe-cave när det blir för kallt att segla för att hålla kurs i kappseglingstaktik, tips 

på fysisk träning med tonvikt på Snipe segling och mental träning för att lättare nå uppställda mål. 

Torsdagsseglingarna börjar den första torsdagen i maj. Efteråt har vi alltid after-sail. Vi börjar den 4 maj och 

sista seglingen är planerad till den 14 september. 

Klubbmästerskapet för kölbåt och Snipe är den 16 september. 

Den 20 maj planeras en träningsdag med en känd segelmakare. Detta som uppstart till söndagen den 21 

majs TrimCup. Detta är Skånes enda kappsegling med kryss/länsbana. 

För-SM för alla LBS-Snipear och delar ur funktionärsskaran planeras att vara under en dag före SM. Detta 

för att alla ska prova på SM-konceptet med många starter. Exakt dag planeras senare. 

SM för Snipe sker den 16 till 18 juni. Tune-up under fredagen och många korta kappseglingar så nära land 

som möjligt under lördagen och söndagen. 

Fyrtornsrundan sker på en ca 110 Nm lång bana i Sundet i lite annat format än tidigare år. Här planerar vi 

att det ska finnas flera olika möjligheter att segla med större besättning. Start lördagen den 1 juli målgång 

under söndagen. 

Sommarträning för alla som vill kommer att ske under sommaren. Datum kommer att kommuniceras 

senare. 

Nattsegling, teori och praktik, planeras ske i början av sommaren. 

Alla inbjudningar till TrimCup, Snipe-SM och Fyrtorn kommer att läggas upp på Sailarena före årets julhelg. 

Klubbseglingarna anmäler man sig till via vår egen hemsida. 

Jollekommittén, planerade aktiviteter och målsättningar 2022-2023 

Vår målsättning med jolleverksamheten är framför allt att öka bredden. Vi vill se fler barn och ungdomar 

som aktivt tränar jollesegling. Målsättningen är att vi ska vara runt 60 aktiva jolleseglare till hösten 2023. 

 Träning på vattnet planeras starta i början av mars. 

 LBS kommer att arrangera flera tävlingar under året och det största arrangemanget är Rikskval 13-14 maj 

2023. Vidare arrangerar vi Lomma Beach Race med Öresunds-Racen och Liros Cup. 

 Vår ambition är att arrangera en dag med Prova-På segling i samband med Lommafesten för att 

marknadsföra Seglarskolan. 

 Vi kommer att erbjuda lika många platser på Seglarskolan sommaren 2023. Målsättningen är att vi ska ha 

minst 85% beläggning på dessa kurser. 

 Vi fortsätter att löpande byta ut seglarskolejollarna. 

 Vi kommer att ge fler tränare möjligheten att öka sin kompetens genom att erbjuda dem att gå de av SSF 

anordnade tränarkurserna. 
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 Vår ambition är att skapa att involvera fler aktiva föräldrar i klubben för att skapa långsiktighet och 

engagemang. 

 

Båtlivskommittén, planerade aktiviteter och målsättningar 2022-2023  

I november börjar pubarna igen. Vi kommer att ha tema säkerhet till sjöss på torsdagskvällarna 2023. Sedan 

blir det enligt tradition silla-frukost vid säsongsinvigning. Mer info angående sommaren 2023 kommer till 

våren. 

 

Landplatskommittén, planerade aktiviteter och målsättningar 2022-2023 

Under 2023 är tanken att alla outhyrda platser ska rensas från sly med hjälp av kranbil och skopa. 

Kommunen ska klippa häckarna mellan båtplatserna. Vi måste även få ett slut på skrot-båtarna på 

landplatsen. 

 

Bygg- och anläggningskommittén, planerade aktiviteter och målsättningar 2022-2023 

Under 2022-23 har vi utöver det normala underhållet några projekt som vi skall försöka genomföra. 

Då våra anläggningar användes frekvent medför det en del slitage och småskador som vi kontinuerligt 

åtgärdar i det normala fastighetsunderhållet. Under det kommande året har vi några projekt vi avser utföra. 

Klubbhuset: Det har framkommit önskemål om en bättre grillplats norr om klubbhuset, styrelsen tittar på 

detta och ev kan detta projekteras under 2023. 

Kryp i Lä: Inget behov för närvarande 

Masthusen: Utredes hur/var man kan utöka kapaciteten för mast-förvaring. 

Jollebyggnad: Utbyggnad pågar. 

Åhuset: Inget planerat f.n. 

Hoddan: Målning utvändigt samt ersättning av väggbrädor vid behov. 

Bryggor: Säkerhetsbesiktning och el-underhåll. 

Uppläggningsplats: Säkerhetsbesiktning och el-underhåll. 

Mastkranar och varv: Säkerhetsbesiktning och underhåll. 

 

Utbildningskommittén, planerade aktiviteter och målsättningar 2022-2023: 

Utbildningskommittén planerar att under 2023 fortsätta att erbjuda utbildningarna på samma vis som 

tidigare. 

 

 


